
UCHWAŁA NR LXXXVIII/610/2024 
RADY MIEJSKIEJ W KŁODAWIE 

z dnia 21 marca 2024 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 21 lutego 2024r. 

Na podstawie art.18 pkt 15, art.18b ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorzadzie gminnym (tj. Dz.U. 
z 2023r.,poz.40 ze zm.) oraz art.6 ust.1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2018r. o petycjach(Dz.U.z 2018r., poz.870) 
Rada Miejska w Kłodawie uchwala, co następuje: 

§ 1. Po rozpoznaniu petycji z dnia 21 lutego 2024r., której wnioskodawcą jest: Inicjatywa Jawność 
Transparentność w wydatkowaniu pieniędzy Podatników - zadania własne gminy - Zmieniajmy Gminy na 
Lepsze, Rada Miejska w Kłodawie uznaje przedmiotową petycję za niezasługującą na uwzględnienie 
z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu. 

§ 2. Uzasadnienie petycji, stanowi załącznik do uchwały. 

§ 3. Zobowiązuje się Przewodniczacego Rady Miejskiej w Kłodawie do zawiadomienia wnioskodawcy 
o sposobie rozpatrzenia petycji. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Wiceprzewodnicząca Rady 
 
 

Barbara Frątczak 
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Uzasadnienie 

W dniu 21 lutego 2024r. do Urzędu Miasta i Gminy w Kłodawie wpłynęła petycja, ktorej nadawcą jest: 
Inicjatywa Jawność i Transparentność w wydatkowaniu pieniędzy Podatników - zadania własne gminy - 
Zmieniajmy Gminy na Lepsze Szulc-Efekt sp. z o.o.Przewodniczący Rady w dniu 23 lutego 2024r. przekazał 
petycję do Komisji Skarg,Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kłodawie celem rozpatrzenia i zajęcia 
stanowiska. Zgodnie z art.2 ust. 3 ustawy o petycjach, przedmiotem petycji może byc żądanie, w szczególności, 
zmiany przepisów prawa, podjęcie rozstrzygnięcia lub innego działania w sprawie dotyczącej podmiotu 
wnoszącego petycję, życia zbiorowego lub wartości wymagających szczególnej ochrony w imię dobra 
wspólnego, mieszczących się w zakresie zadań i adresata petycji. Komisja po zapoznaniu się z petycją 
uznała,co następuje: 

Obecnie Gmina Kłodawa realizuje działania promocyjne w zakresie ograniczonymi możliwościami finansów 
publicznych oraz potrzebami Gminy. Istniejąca sytuacja nie prowadzi do wniosku, aby potrzebna była 
intensyfikacja tych działań, tym bardziej z uwagi na ograniczone możlwości finansów gminnych.W związku 
z tym, wydatkowanie środków publicznych na prowadzenie dodatkowego "rekonesansu" w tym zakresie  
nie znajdowałoby w ocenie Komisji uzasadnienia. Zważyć też należy, żądania z zakresu promocji Gminy 
realizowane są przez Burmistrza Kłodawy jako organ wykonawczy, a ich finansowanie odbywa się w granicach 
ustalonych w uchwalonym budżecie gminy, co również przemawia za brakiem uwzględnienia petycji; 
ponieważ wydatki takie nie są na 2024r. zaplanowane. 

Mając na  względzie powyższe Rada Miejska w Kłodawie podziela pogląd komisji i uznaje, że petycja jest 
niezasadna. 
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